
Uspehi nas ne smejo
uspavati

Vsakoletna podelitev nagrad in priznanj za tekmovalne in organiza-
cijske uspehe na področju rekreacije, ki jih podeljuje občinska Zveza
telesnokulturnih organizacij, je tudi letos dokazala, da smo z napred-
kom množičnosti in redne vadbe delovnega človeka in krajana lahko
zadovoljni. Toda uspehi nas ne bi smeli uspavati.

V prvi vrsti si rekreacija v krajevnih skupnostih šele utira pot, uspehi
nekaterih so lahko primer za one, ki še iščejo oblike za organizirano
vadbo krajanov. Tudi v organizacijah združenega dela imamo še velike
razlike. Kljub vsemu pa se prepričanje, da je redna rekreativna dejav-
nost delovnega človeka še kako pomembna pri produktivnosti, le utira
mesto v naši zavesti. Tako, denimo, v delovnih organizacijah name-
njajo nemajhna sredstva za rekreacijo. Če pride na udeleženca trimskih
akcij in tekmovanj v Ljubljani letno okoli 70 dinarjev, tedaj nas lahko
podatek, da je ta vsota v deJovnih organizacijah znatno večja, le razve-
seli.

Za minulo leto smo nagrade podelili. Tisti, ki so jih prejeli, so lahko
upravičeno ponosni, vendar jih le-te obvezujejo tudi v nadaljnjem delu.
Upati je, da jim bodo po svojih močeh sledili tudi drugi.

Letos pa so prvič dobili priznanja tudi vrhunski športniki v naši
občini. Tudi to je spodbuda za njihovo nadaljnje delo, saj vedo, da
okolje, v katerem žive, budno spremlja njihove rezultate.

Kovačeva kobila
Letošnja podelitev nagrad in priznanj je bila v sredo, 21. januarja,

ob 17. uri v prostorih KS Poljane na Zarnikovi 3. Priznanje za
osvojeno 3. mesto v košarkarski trimski ligi »C« skupine je prejelo
tudi moštvo KS Poljane. Toda predstavnika te krajevne skupnosti
na podelitvi nagrad ni bilo, čeprav je bila svečanost v njihovih
prostorih. Bo že držala tista, da je kovačeva kobila vselej bosa!

Značkomanija
V Kartonažni tovarni delavci predlagajo, da bi uvedli tudi brona-

sto, srebrno in zlato značko za delavnost. Zagotovo bi se produktiv-
nost povečala, kakor se je povečalo tudi zanimanje za rekreacijo z
uvedbo športne značke.

ZIS in rekreacija
Prodajalke v Emoninih trgovinah se za posebno skrb za njihovo

rekreativno in dobro telesno pripravljenost, še zlasti zahvaljujejo
Zveznemu izvršnemu svetu, ki jim je s sprejetjem novih prometnih
davkov omogočil drugo inventuro v letošnjem januarju. Pravijo, da
imajo v delovnem času premalo tekanja po prodajalnah.

Kam po nasvet?
V Ljubljani smo z obema samoprispevkoma zgradili vrsto telova-

dnic ob osnovnih šolah. Danes pa so vrata le-teh zaprta za rekrea-
cijo občanov. Kako je uspelo odpreti vrata telovadnice na OŠ
Jožeta Potrča krajanom KS Stari Vodmat? Vse informacije dobite v
prostorih KS na Potrčevi 12!


